
BØRNE- OG UNGDOMSUDVALGET

8. Medlemsforslag om temadrøftelse vedr. overbygningsskoler

Det indstilles,

1. at Børne- og Ungdomsforvaltningen forbereder en temadrøftelse for Børne- og Ungdomsudvalget
med fokus på formidling af erfaringer med at etablere fysiske adskilte matrikler for
overbygningsskoler, herunder fordele, ulemper, erfaringer, best practice mv.

(Stillet af Socialistisk Folkeparti)

Motivering

Der er efterhånden gjort en del erfaringer med fysisk adskilte overbygningsskoler i København, som
enten er selvstændige i netværkssamarbejde (Højdevang i fire-skolesamarbejdet) eller del af en
større skole (Islands Brygge og Harrestrup Å).

Inden der eventuelt skal træffes beslutning om at etablere flere overbygningsskoler - eventuelt i nye
konstellationer, så er det vigtigt at udvalget drøfter hvordan de nuværende modeller fungerer, og
hvad der er behov for at lære af dem.

Beslutning
Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning på mødet den 17. januar 2024:

Medlemsforslaget blev godkendt uden afstemning.
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